
 

Zápis z jednání představenstva 

ze dne 4. 11. 2018 

Přítomní členové 
● Jiří Kapoun (předseda) 
● Kateřina Němcová (místopředseda) 
● Lukáš Bureš (zástupce DEJ)  
● Ivana Šetmaňuková 
● Martin Květoň 
● Pavel Valach dorazil 21:12 

Hosté 
Stanislav Olivík, Laura Palevičová, Jan Říha, Jan Mára, Jiří Žalský 

Program 
1. Schválení programu schůze 
2. Schválení zápisu z předchozí schůze 
3. Výsledek mimořádného hlasování 13. 8. 2018 
4. Zhodnocení výjezdního zasedání (Kačka + Jirka) 
5. Úklid na koleji (Jirka) 
6. Nejednorázové kelímky (Honza Ř.) 
7. Udělování Aktivního členství a odpouštění členských příspěvků (Jirka) 
8. Návštěvní doba posilovny (Jirka) 
9. Organizační řád (Jirka) 
10. Nová wiki (Jirka) 
11. Nový stroj do posilovny - Assault bike (Martin) 
12. Navýšení rozpočtu PR (Kačka) 
13. Nákup gaučů do MM (Lukáš) 
14. Různé 

a. Instagram 
b. Domluvení termínu příští schůze 

   

 
4. 11. 2018 1 / 5 



 
Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena v 20:14 předsedou Jiřím Kapounem. 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění zaslaném do                     
konference představenstva 4. 11. 20:13. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

2. Schválení zápisu z předchozí schůze 23. 9. 2018 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje zápis z předchozí schůze 23. 9. ve znění                         
zaslaném do konference představenstva 29. 9. 0:29. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

3. Výsledek mimořádného hlasování 13. 8. 2018 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje rozpočet na výjezdní zasedání v Rokytnici v                       

Orlických horách ve výši 24 000 Kč. Správcem rozpočtu se ustanovuje Kateřina                       
Němcová. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

4. Zhodnocení výjezdního zasedání 
Martin si myslí že bylo stejně dobré jako to minulé na stejném místě. Jirka ocenil práci, kterou                                 
jsme tam udělali. Ivča ocenila formu stravování, moc se jí líbilo večerní grilování. Poprvé s                             
námi jeli Filipko, Daja. Laura a Vítek. Už se těšíme na jarní výjezdko. 

5. Úklid 

Uklízeči nedělají to co by měli, v podstatě neplní smlouvu. Pokud bude problém s úklidem na                               
koleji tak je to potřeba zanést do knihy uklidu. Kačka se zeptá pí. Bedrníkové jak vypadá rozpis                                 
úklidu a napíšeme příspěvky. 

6. Nejednorázové kelímky  
Největší problém byla nejdříve distribuce. Proběhla by velká distribuce pro stávající členy, a                         
potom by ho vždy dostal nový člen při registraci, aspoň by pak neměli jen nehmotný přístup k                                 
internetu ale i hmotnou věci - kelímek. Potom na akcích by byla i nějaké malá zásoba                               
jednorázových kelímků, ale čepování piva do toho by bylo omezeno. 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje záměr pořízení nejednorázových kelímků. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

7. Udělování Aktivního členství a odpouštění členských příspěvků 
Jirka a Ládis jsou od začátku semestru spráci MM, a tak se přemýšlelo jestli udělat vyjímku a                                 
ještě jim to odpustit za LS 2017/18 a udělit aktivní členství na ZS 2018/19. Nakonec jsme se                                 
shodli na tom, že pokud uděláme výjimku teď, tak do budoucna bychom je mohli dělat pořád.  

// 21:12 Dorazil Pavel Valach 
 
Jan Mára nám 8.10. poslal emailem žádost o odpuštění příspěvku za LS 2017/18 a přidělení                             
aktivního členství na ZS 2018/19: 

“Ahoj představenstvo, 
chtěl bych vám poprosit o udělení Aktivního členství dle vaší nové předpisové základny a o                             
odpuštění příspěvku za minulý letní semestr. Vím, že se v Sincoolce aktivně až tak nepodílím, ale                               
vždy rád poradím, když jsem tázán a občas mi někdo klepne na dveře s problémem. O trochu                                 
aktivnější bych chtěl být, ale moje agenda v centrále SU mě se školou vytěžuje na maximum. 
Po 5 aktivních letech v SU bez nějaké dlouhodobé práce je pro mě každá tisícovka důležitá – snad                                   
už poslední půlrok, jelikož v únoru předáváme agendu a škola poleví jen na diplomku a budu moci                                 
konečně pracovat i za mrzký peníz. 
Na zářijové představenstvo jsem se chtěl dostavit osobně, bohužel jsem v září dělal agendu i za                               
Taziho (Tomáše Drábka) a měl jsem toho plné kecky a teď rozdýchávám náročný první týden na                               
organizaci i spánek. Z aktuálních časových důvodů na schválení/zamítnutí asi příspěvek zaplatím,                       
pokud do 13. 10. nenapíšete jinak a vyřeší se to na nejbližším představenstvu.” 

V návaznosti na tuto žádost, kterou jsme prodiskutovali i s Honzou, se představenstvo                         
usneslo. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje odpuštění členského příspěvku za LS 2017/18                     
Janu Márovi. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 3 - Proti 2  - Zdrželo se 1 

Usnesení nebylo přijato. 
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje udělení aktivního členství na ZS 2018/19 Janu                       

Márovi. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 2 - Proti 4  - Zdrželo se 0 

Usnesení nebylo přijato. 
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8. Otevírací doba Posilovny 

Z historických důvodů je otevírací doba posilovny 8 - 22 kvůli úklidu. Úklid v posilovně teď ale                                 
takto neprobíhá. Návrh nové otevírací doby je od 6 - 22 hodin. Tato změna bude zanesena do                                 
IP Posilovny. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje interní předpis SIN-IP-2018/7 Provozní řád                   
posilovny ve zněním zaslaném do konference představenstva 4. 11. 21:51. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

9. Organizační řád 

Jirka nás seznámil s tvorbou nového Organizačního řádu, kde jsou přesně vydefinované                       
jednotlivé funkce v klubu. V klubu zatím tak nějak existují funkce, které nejsou podloženy                           
interními předpisy. Rádi bychom udělali nějakou schůzku, nebo si to na příštím                       
představenstvu prošli a podíleli se na tom. 

10.Nákup gaučů do MM 
Z důvodu rekonstrukce MM, bychom chtěli koupit nové gauče. Aby multimediálka konečně                       
plnila účel reprezentační místnosti a né skladu nábytku. A jestli tam zas někdy budou probíhat                             
státnice tak ať to trochu vypadá. 
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje rozpočet na nákup nových gaučů do MM ve                         

výši 13.000 Kč, správce rozpočtu se stanovuje J. Kapoun. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

11.Nová wiki 
Jirka postupně tvoří nový vzhled wiki. Moc se nám nová grafická podoba líbí. Všechny data                             
budou zmigrovaná a zvolna přejdeme na nový vzhled. 

12.Assault bike  

149 * 400 Kč = 60.000 Kč 
 
Martas si vyšetřil z rozpočtu posilovny 17.500 a zbývá mu na nákup Assault Air Bike v hodnotě                                 
20.000 Kč ještě 2.500 Kč. Chtěl by proto navýšit rozpočet Posilovny o 5.000 Kč aby zbyly peníze                                 
na nějaké drobné věci, třeba magnesium.  
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje navýšení rozpočtu Posilovny o 5.000 Kč na                       

31.000 Kč. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
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Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

13.Navýšení rozpočtu PR 
Když v říjnu PR objednávalo sudy, tak jsme dostali 3 sudy navíc zadarmo, a trochu jsme                               
nevěděli co s nima. Tak jsme je prodali BESTU, efDrivu a Kačce Němcové na narozeninovou                             
oslavu. Peníze šly do mačky, ale do PR rozpočtu se už nevrátili. Takže bych chtěla navýšit                               
rozpočet PR o 5.000 Kč za které jsem prodala sudy. 

A dále o 2.500 Kč, chtěla jsem pořídit igelitové tašky na PR předměty, protože když se někde                                 
udělují ceny, tak je trochu divné jim to dát jen tak. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje navýšení rozpočtu PR o 7.500 Kč na 47.500 Kč. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

14.Různé 

Instagram 

@sincoolka má zase obživlý instagram, tak by bylo fajn kdyby jí lidi označovali 

Domluvení termínu příští schůze 

Shodli jsme se na neděli 9. 12. od 20:00 v multimediálce. 

15.Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena ve 23:54. 
 
 
Zapsala Kateřina Němcová 
 
 
Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 9. 12. 2018. 
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